
Tisztelt Hallgatótársaim, 

Előszőr is szeretnék nektek bemutatkozni. Mester Bálint Gergő vagyok, elsőéves Nemzetközi 

Biztonság- és Védelempolitika Bsc hallgató. Egyből a tárgyra térve, a Hallgatói Önkormányzat 

számomra nem mást jelent, mint egy lehetőséget, hogy karunk hallgatóinak itt eltöltött éveit 

megkönnyítsük, kiteljesedésüket támogassuk, esetleges felmerülő kérdéseikre választ, problémájukra 

megoldást adjunk, a hallgatói élet minden aspektusát segítsük, kommunikáljunk a vezetéssel, 

tanárokkal. 

Ez a munka nem egyszerű, de hogy miért is tartom magamat alkalmasnak a munkára? Hatéves 

gimnazista tanulmányaim alatt 5 évig voltam a diákönkormányzat tagja, ebből két mandátumig voltam 

elnöke, és fél évig levezető elnöke. Ezalatt az idő alatt belecsöppentem a tanulók érdekképviseleti 

feladataiba, a diákok és a tanárok között megteremtendő kapcsolatban. (Ha megengeditek, 

megemlíteném csak egy sikerét elnöki időmnek. A Covid miatti teljes elszigetelődés alatt is képesek 

voltunk a személyes kapcsolatok bizonyos szintű fenntartását.) Ezentúl úgy gondolom kommunikációs 

képességeimet erősségemnek tartom, közösségi és nyitott személyiségemnek köszönhetően jól 

szocializálódok, és terveim/ötleteim/véleményem mellett kiállok. Gondolkozásom kritikus jellegű, de 

probléma általános megoldására törekvő, megfelelő helyzetekben komoly, de humoros felfogással. 

Azonban esetleges önkormányzati tagságom idején más jellegű problémákkal is szeretnék foglalkozni. 

Elsődleges feladatomnak tartom a karunkon egyedi esetként fellépő problémát, miszerint az egyetem 

közösségei közül mi vagyunk az egyetlenek, akik egy karon azonban két helyen tanulnak. Ez egy nagyon 

komplex problémát jelent mind a Bizottságok mind az Önkormányzat, és főleg a hallgatók számára. 

Míg a honvédtisztjelöltek a laktanyában, szigorú katonai szabályok szerint élnek, mi tőlük távol 

engedékenyebb rendszerben töltjük mindennapjainkat. Ezért úgy gondolom a programok szervezésekor 

figyelembe kell vennünk ezeket a tényezőket, és esetleges engedményeket kiharcolni a HTJ-seknek. 

Az egyetemi élet számos aspektusában tudunk találkozni, azonban mégsem élünk ezekkel a 

lehetőségekkel, ezen pedig a közösség érdekében változtatni kell, hisz ezen események száma 

korlátozott. Azt gondolom, hogy jó hatással lenne az elszeparáltsággal való küzdelemre az, ha közösen 

vennénk részt a rendezvényeken, legyen ez akár az Orczy úti Kollégiumban, akár a Zrínyi Laktanyában. 

Az egyetemi ligában versenyző focicsapataink (HZSE Ludovika, Seprű TC, stb.) közös támogatása is 

célszerű lenne, itt is egy karként szurkolhatnánk a többi kar csapatai ellen, ezzel erősítve az összetartást 

civil egyetemista hallgatók és a laktanyában élő katona tisztjelöltek között. 

Kiemelném azt, hogy idén nem volt rendezve HHK szemeszternyitó. Úgyvélem, hogy karunknak, ha 

már kijelenthetjük, GT alatt mi szolgáltattuk a legnagyobb hangot és hangulatot, szükségünk lenne egy 

ilyen rendezvényre, és nem más karok szemeszternyitóin „vendégeskednünk”. 

Azonban nem csak a civil és katona szinten kell a kapcsolatainkat erősíteni. Programomban helyet kap 

a különböző évfolyamot járó személyek összeismertetése, hiszen a gólyaként felsőbb évesek közül 

korlátozott számú személyt ismerhetünk meg tanulmányaink kezdetén, első fázisában.  

Végezetül, de nem utolsó sorban. Kivehető volt eddigi gondolataimból, a kommunikáció, mint kulcs 

jelenik meg programomban. Itt szeretném a mindenkori hallgatóság segítségét kérni. Legyenek része az 

egyetemi életnek, merjék hangukat hallatni, álljanak fel és mondják el a véleményüket, hisz ettől tud 

egy közösség fejlődni. Úgy gondolom mindenki érdeke, hogy az itt töltött éveink a legemlékezetesebbek 

legyenek, és ne időhúzásként vagy szenvedésként tekintsünk vissza az itt megélt napjainkra. Az 

egyetemi lét kimondatlan célja örök életű kapcsolatok köttetése, és olyan élmények szerzése mely 

máshol más körülmények között nem történhet meg, az NKE-s létünknek legyen ez a szállóigéje. 

Amennyiben bizalmat nyerek, és megválaszt a hallgatóság, igyekezni fogok, hogy programom pontjai 

meghallgattassanak, mérlegeltessenek és a lehető legjobb egyetemi élet és közösség várjon azon 

emberekre, akik egyszerű életüket egyenruhára, vagy örökös civil HHK-s életre cserélik. 

Végezetül egy idézettel zárnék: „Jobb kétszer pofára esni, mint egyszer mellé.” 

Köszönöm a megtisztelő figyelmet! 


